

AK099/A05/1571/2021
Date: 23 November 2021

المرجع: AK099/A05/1571/2021
التاريخ: 23 نوفمبر 2021م

After Compliments,

تحية طيبة و بعد،

Sub: Outcome of Board of Directors Meeting

الموضوع : نتائج إجتماع مجلس الإدارة

Al Kamil Power Company SAOG (the "Company") advises the Muscat Stock Exchange and the investors' community that the Board of Directors met today, the 23 November 2021, at 10:00 am. The Board of Directors discussed the business continuity of the company. As it was stated in the previous disclosures the company will not be granted PPA extension beyond the current PPA which expires by end of 2021 and the electricity spot market will not be economically feasible for the company. Therefore, pursuant to the provisions of the commercial companies law the Board of Directors will call for an Extraordinary General Meeting during the first quarter of year 2022 to pass a resolution relating to the liquidation of the company.

تودُ شركة الكامل للطاقة ش.م.ع.ع. ("الشركة") أن تُحيط بورصة مسقط و المستثمرين الكرام علماً أن مجلس الإدارة اجتمع اليوم 23 نوفمبر 2021م في تمام الساعة العاشرة صباحاً. ناقش مجلس الإدارة استمرارية أعمال الشركة. كما ورد في الإفصاحات السابقة ، لن تحصل الشركة على تمديد لإتفاقية شراء الطاقة بعد إنتهاء إتفاقية شراء الطاقة الحالية التي تنتهي بحلول نهاية عام 2021 ، ولن يكون سوق الكهرباء الفوري مجدي إقتصادياً للشركة. وبالتالي بناءً على متطلبات قانون الشركات التجارية سيقوم مجلس الإدارة بالدعوة إلى عقد إجتماع جمعية عامة غير عادية خلال الربع الأول من عام 2022 لإصدار قرار بشأن تصفية الشركة.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،

Abdullah Al Rawahi
Chief Executive Officer



عبدالله الرواحي
الرئيس التنفيذي